



Святейший Филарет награждает высокими церковными орденами участников проекта «Душа Украины»: Сергея Мельникофф, Анастасию Жолинскую, Жана Батиста Пижона и Оксану Цибку

His Holiness Philaret awards high church orders to the participants of the Soul of Ukraine project: Sergey Melnikoff, Anastasiia Zholinskaya, Jean Baptiste Pigeon and Oksana Tsybka

Осенью 2013 года, американский фотограф Сергей Мельникофф поднял над Михайловской площадью воздушный шар для того, чтобы снять самую большую фотографию в Украине.

Фотограф собрал перед камерой прославленные музыкальные коллективы страны: Национальный заслуженный академический ансамбль танца Украины им. П. П. Вирского, Национальный заслуженный академический украинский народный хор Украины им. Г. Г. Веревки, Национальную заслуженную капеллу бандуристов Украины им. Г. И. Майбороды и Национальный Академический оркестр народных инструментов Украины. Всего в съемке одного кадра, длившейся более четырех часов, участвовала почти тысяча артистов в национальных костюмах.

24 апреля 2013 года копию исторической работы, получившей название «Душа Украины», представитель владельца отеля Анастасия Жолинская, автор работы и Генеральный менеджер отеля Жан Батист Пижон преподнесли в подарок Его Святейшеству Патриарху Киевскому и всея Руси-Украины Филарету.

Уникальную фотографию заказал к своему пятилетию киевский отель InterContinental Kiev. Многометровая фотографическая панорама станет частью персональной выставки Сергея Мельникофф «Люби Украину». В рамках своей программы популяризации украинского искусства и красот Украины, InterContinental Kiev планирует показать эту выставку и гигантское фото в двух десятках разных стран мира.

Сергей Мельникофф является одним из самых известных и самых дорогих мастеров своего дела. Американец прославился и оригинальными PR-компаниями своего творчества. Он единственный фотограф, подарки от которого принимали Королева Великобритании Елизавета II, Папа Римский Бенедикт XVI, Султан Брунея Балкиах, Блаженнейший Католикос — Патриарх Всея Грузии Илья II, Президент США Джордж Буш младший, лидер буддистского мира Далай-лама XIV.

In autumn of 2013 American photographer Sergey Melnikoff launched a balloon in Mikhailovskaya Square in order to take the biggest picture in Ukraine.

The artist gathered the most renowned music ensembles of the country in front of his camera: the Pavel Virskyi National Honoured Academic Ensemble of Dance, the Grigorii Veryovka National Honoured Academic Ukrainian Folk Choir of Ukraine, the Georgiy Maiboroda National Honoured Bandura Choir of Ukraine and the National Academic Orchestra of Traditional Instruments of Ukraine. All in all, there were almost one thousand artists in the traditional costumes in a single shot which was being made four hours long.

On April 24, 2013 the copy of the historic work titled "The Soul of Ukraine" was given as a present to His Holiness, the Patriarch of Kiev and All Rus – Ukraine Philaret by the representative of the hotel owners Anastasiia Zholinskaya, the author of the work himself, and Jean Baptiste Pigeon, General Manager InterContinental Kiev.

The unique picture was ordered by the InterContinental Kiev management in commemoration of the 5th anniversary of the Kiev hotel. The several-meters-long photographic panorama will become a part of Sergey Melnikoff personal exhibition "Ukraine to be Loved". Within the framework of his program to promote Ukrainian art and beauty InterContinental Kiev is actually planning to show this exhibition and gigantic picture in dozens of the world countries.

Sergey Melnikoff is one of the most well-known and expensive masters in his sphere. The national of US, he became famous for his original PR campaigns surrounding his activities. He is the only photographer whose presents were received by the Queen of the United Kingdom Elizabeth II, Pope Benedict XVI, Sultan of Brunei Bolkiah, His Holiness and Beatitude, Catholicos-Patriarch of All Georgia Elijah II, President of the USA George W. Bush, leader of the Buddhists 14th Dalai Lama.

112 INTERCONTINENTAL LIFE INTERCONTINENTAL LIFE 113